
Inspraaktekst van de heer Van Trigt tijdens de raadscommissie van 13 april 2023

Mijn naam is Wil van Trigt. Ik woon al 45 jaar naar alle tevredenheid op Stationsweg nummer 218. 
Ik heb een tijdje geleden mijn zienswijze opgestuurd. Deze komt in grote hoofdlijnen overeen met 
de andere zienswijzen die zijn ingezonden.
Vanaf het eerste moment heb ik geen bezwaar gehad tegen de komst van een nieuwe woonwijk. 
Tot twee jaar geleden woonde onze dochter nog bij ons thuis en lukte het maar niet om een 
betaalbare woning te vinden en te worden ingeloot bij allerlei projecten. Dus de noodzaak van 
woningbouw in Hillegom is overduidelijk. Niemand wil direct zo’n project in de achtertuin, maar je 
moet voorbij je eigen grenzen kijken.
Als dan zo’n plan van start gaat is het volgens mij juist van groot belang, om allerlei procedures en 
protesten te beperken en dat vertrouwen tussen de diverse partijen voorop staat. 
Voor de groep van omwonenden waren twee zaken het meest belangrijk.
Een terugkerende, mooie groenstrook en als er al sprake zou zijn van hoogbouw, graag zover 
mogelijk verwijderd van de bestaande woningen, richting Pastoorslaan.
Dan is het toch wel heel wrang als in het eerste plan een appartementencomplex van drie lagen 
hoog, pal in de hoek aan de sloot op slechts minieme afstand van je achtertuin is gesitueerd. Oké, 
dit complex is in het volgende plan een stukje opgeschoven. Het vertrouwen krijgt een flinke knak. 
Dan zitten we nu in een eindfase. Ik heb het idee dat de groenstrook een soort sluitpost wordt. In 
eerste instantie prachtig aangeboden, maar ik krijg steeds minder vertrouwen in een mooie en 
goed afloop.
Mijn vraag is ook waarom er nu niet meteen wordt ingegrepen door de bestaande groenstrook weg 
te halen en een nieuwe strook te realiseren voordat de diverse bouwprojecten van start gaan. Deze
groenstrook zou dan de komende bouwjaren al volop tot ontplooiing kunnen komen. Wederom 
aangetaste hoop en vertrouwen in wat je toch een samenwerkingsverband zou kunnen noemen 
tussen de diverse partijen.
Vier huizenblokken, direct achter de groenstrook, met volgens de gepresenteerde plannen 
zijkanten zonder dakkapellen en ramen. En dan opeens staan ze toch ingetekend. Weer een 
afknappertje.
En als er dan geheid moet worden zou het toch prettig zijn als de methode wordt gebruikt die de 
minste kans op schade aan de reeds bestaande woningen kan toebrengen. Je wil toch geen 
problemen met de huidige bewoners.
Tenslotte nog iets over het aanzien van Hillegom. Als leek dacht ik dat de appartementen prachtig 
gelegen zouden zijn met zicht op de Pastoorslaan. 
En de dure huizen die daar nu komen aan de sloot met zicht op de bollenvelden en het dorp zelf. 
Maar de gemeente vindt het blijkbaar mooier als je Hillegom via de Pastoorslaan of van over het 
spoor binnenkomt en in eerste instantie dus deze mooie woningen ziet. Dan kan ik er toch niet 
onderuit om de gemeente te wijzen op andere plekken waar je Hillegom binnenkomt die nou niet 
bepaald een schoonheid voor het oog zijn. Nogmaals, je houden aan afspraken en een sfeer van 
vertrouwen creëren, is voor mij heel belangrijk. En dat daarbij niet steeds voorbijgaan wordt aan 
redelijke wensen van mensen die daar soms al 40, 50, 60 jaar wonen. 


